

Dagsorden til møde torsdag d. 6. april 2017 kl. 19 i Falcon
Deltagere: Thomas Museth, Palle, Jørn, Reno, Louise, Karsten
Afbud: Thomas Christensen

Se referat fra palle nederst i dette dokument.

ad.0. Møder i en årsplan forslag:

Standerhejsning lørdag d. 8. april kl. 10.30 -13 og forplejning som Kiosken bestemmer

Forældremøde lørdag d. 8. april kl. 13-14.

Bestyrelsesmøde torsdag d. 4. maj eller torsdag d. 27. april.

Bestyrelsesmøde torsdag d. 1. juni eller torsdag d. 8. juni

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 8. august

bestyrelsesmøde torsdag d. 14. september kl. 19

Ad. 1.

Drift

1) Standerhejsning og forældremøde – er vi klar? (Louise m.fl.)

Ja - mødes 10.30 Flag 11. Spisning 12.10

2) Status på banen (seneste nyt)

det går fremad nu - og Rune bad om 2500kr til DirtBuiders for at lave lidt ekstra D. 7. April.

3) Status på økonomi (Karsten og Jørn)

Likviditeten forventes at blive stram. Der er behov for 30t. Til de næste regninger til banen i april måned.

4) Status på løb (Thomas)

→ Thomas har fået oprettet tilmeldinger på DCU løbstilmeldinger og revideret invitation.

5) Nyt om DCU-integration (Thomas og Karsten) tager vi senere

Strategi - en måde ar arbejde på frem til næste generalforsamling.

ad. 2. Kommunikation (punktet behandles primært på mødet 6. april - lovet Museth)

Der er nu meldt ud om. træningsstruktur og holdinddeling ud til ryttere og forældre. Samt info fra bestyrelsen. Der var tale om en hurtig postgang initieret af Palle. Status på det noteres her.

Om kommunikationen i øvrigt skal vi have talt om, hvad vi mener fungerer godt, og hvad der skal gøres bedre/anderledes. Og lave en plan for, hvornår og hvordan vi angriber de respektive emner.

Ad. 3. opgaver

Fastholdelse

Styrke frivilligheden, herunder bemanning af udvalg samt holdlederposten/-posterne, jf. oversigt nedenfor.

Informationsflow'et

Hvad kan vi forbedre?

Hvordan fastholder vi det åbentlyse engagement i klubben efter generalforsamlingen.

Større økonomi (sponsorater/klubtrøjer)

Klubbens udvalg

Trænergruppen (enkelte suppleringer)

Cafeudvalget (kørte godt sidste år, kan forhåbentlig videreføres)

Løbsudvalget (Thomas Chr. og Palle)

Værkstedet (mangler)

Hjemmesiden (Peter Fick)

Nyhedsbrev eller hvad vi bliver enige om at gøre... (mangler)

Bane og gate (uklart)

Beregnerteam (Allan og Lasse, men ingen fremtidssikring)

Klubtrøje (Evt. Mona og Randi)

Sponsorater (Evt. Rasmus Risbjerg m.fl.)

Løbescykelsudvalg (Berit, Palle og???)

Holdledere (mangler)

Indsat referat fremsendt fra Palle

Referat af Bestyrelsesmøde d. 6. april 2017

Tilstede: Karsten, Louise, Jørn, Reno, Thomas Museth og Palle. Afbud fra Thomas Chr.

1. Standerhejsning og forældremøde d. 8. april
Standerhejsning starter kl. 10.30, bl.a. med trænerpræsentation
Forplejning er ved 12-tiden.
Forældremøde ca. kl. 12.45/13.00.

1. Banen. Arbejdet skrider fint fremad, men vi har fortsat meget arbejde at gøre. Challenge sektion prioriteres over prosektion. Vi skal have noget at køre på.

1. Status på økonomi. Der kommer løbende flere udgifter på til baneombygning.
Jørn har lidt problemer med at få adgang til kontoen i Spar Nord og e-boks.
Vi laver halvårsregnskab for stille skarpt på økonomien.

1. Jf. Thomas' mail. HimmerlandsCuppen kører på skinner.

1. Nyt om DCU-integration
Karsten og Palle deltog i DCU-møde i Ikast.
Reglementet er kommet dd.
Thomas Chr. opdaterer os på et senere tidspunkt

1. Strategiproces. Den samlede strategiproces skal være tilendebragt og præsenteres på generalforsamling. Der er udarbejdet forslag til sportslig strategi. Bestyrelsen har en række andre elementer, som
 - a. Det er en styrke, at klubben er gode til at inddrage de "kendte" forældre. Vi er mindre gode til at inddrage de nye forældre. Vi vil styrke frivilligheden gennem klubbens udvalg. Bedre information herom skal ud.
 - b. Vi skal blive bedre til at give information til de nye. Synlige beskrivelser på hjemmesiden. Vi skal både have og give informationerne.
 - c. Hvilke informationer skal være på hjemmesiden. Louise kommer med forslag til næste bestyrelsesmøde. Vi nedsætter på næste møde en arbejdsgruppe vedr. hjemmesiden.
 - d. Klubben mangler traditioner og andre fællesskabsskabende aktiviteter. Thomas og Tracey kommer med forslag til fælles aktiviteter.
 - e. Bestyrelsen ønsker, at klubbens medlemmer og forældre adresserer spørgsmål/undren/utilfredshed direkte til bestyrelsen. Bestyrelsen udsender forud for hvert bestyrelsesmøde en opfordring til at komme frem med evt. spørgsmål mv.
 - f. Klubben mister hvert år 30-35% af sine medlemmer. Fastholdelse er derfor en central udfordring, som bestyrelsen vil arbejde med gennem bedre information og flere fælles aktiviteter. Trænergruppen arbejder med struktureret indslusning og ATK'en. Bedre dele vil forbedre indslusningen.

1. Evt.